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Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie Stadspartij Den Helder betreffende 
De Kampanje 

 

 
Aan de fractie Stadspartij Den Helder 
i.a.a. de leden van de Gemeenteraad 

 

Op 4 juli 2017 heeft u onder verwijzing naar artikel 39 van het reglement van orde voor de 

vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over De Kampanje: 

 

Maandag 3 juli jl. zijn wij bij de zoveelste discussie over het Stadhuis aanwezig geweest in 

schouwburg de Kampanje. Los van de te voorspellen verhalen zijn wij daar ook in gesprek gekomen 

met mensen die zich grote zorgen maken over de toekomst van deze zelfde schouwburg en deze 

wisten ons te vertellen dat er een rapport over in omloop zou zijn. 

 

Zo wist men ons te vertellen dat er een onderzoeksrapport bedrijfsvoering schouwburg de Kampanje 

van april 2017 in omloop is? 

 

Gezien het feit dat wij eerder al onze twijfels hebben geuit bij de totstandkoming van de locatie 

Willemsoord en de laatst afgegeven garantstelling voor de Kampanje verzoekt de Stadspartij Den 

Helder per direct in het bezit gesteld te worden van dit rapport, om te kijken hoe het gesteld is met de 

bedrijfsvoering en de toekomst van onze schouwburg. 

 

Op 14 juli 2017 heeft u onder verwijzing naar artikel 39 van het reglement van orde voor de 

vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over De Kampanje: 

 

De Stadspartij Den Helder is van mening dat wij in Den Helder een prachtige schouwburg hebben op 

een unieke locatie maar horen vanuit de directe omgeving van de schouwburg redelijk verontrustende 

verhalen over de financiële situatie en de bedrijfsvoering. Verder gaat het gerucht dat er geld uit de 

reserves voor cultuur gebruikt is voor de aankoop van Stoom, waardoor er minder geld beschikbaar is 

voor de invulling van het culturele programma. Is het college hier van op de hoogte gebracht? 

 

Als de begroting werkelijk niet op orde blijkt te zijn en er onvoldoende geld beschikbaar is voor de 

culturele invulling van het theater, hoe groot schat het college de kans in dat de schouwburg wederom 

aanklopt bij de gemeente voor een nieuwe garantstelling? 

 

Toen wethouder Haitsma de garantstelling voor de schouwburg in de Gemeenteraad verdedigde, gaf 

hij aan dat deze niets te maken had met de exploitatie. De inkomsten en uitgaven zijn in evenwicht en 

leiden in 2018 en verder tot een positief resultaat, aldus de wethouder. Staat de wethouder nog steeds 

achter zijn uitspraken? 

 

Is het college bereid om alle relevante documenten m.b.t. de schouwburg aan de raad toe te zenden? 
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Wij beantwoorden deze vragen als volgt 

 

Voor nadere informatie verwijzen wij u naar raadsinformatiebrief RI17.0078. Hierin wordt de stand van 

zaken met betrekking tot De Kampanje weergegeven. Daarnaast lichten wij het onderzoeksrapport en 

de belangrijkste conclusies toe. Het document ligt vertrouwelijk ter inzage omdat het de 

bedrijfsvoering betreft van een subsidiepartner.  

 

 

Wij vertrouwen erop u met vorenstaande voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Den Helder, 18 juli 2017 
 
 

Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 

 

 

burgemeester 

Koen Schuiling  
 

 

 

 

 

secretaris 

Robert Reus  
 

 

 

 


